
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.10.2018  
 
Styret kommer med dette forslaget: 
- Vi ønsker å fokusere på inkludering i en halvårsperiode, der alle skolene i kommunen skal 
delta. 
- Vi tenker å starte opp med prosjektet i januar 2019, med et kick-off- foredrag som varer ca. 1 
time 

O Vi samler ungdomsskolene og videregåendeskolene hver for seg, i samfunnshuset i 
Vanvikan.  
O Resten av denne avtalte dagen fokuserer vi på inkludering innad i skolene i form av 
oppgaver og eventuelle samarbeid 
 

- Etter denne kick-off-dagen velger ungdomsrådet å samarbeide med elevrådene. Vi kommer 
med en rekke forslag på hva elevrådene skal gjennomføre denne perioden, bl.a. si hei-
kampanje, fargekoder og temadager, en egen # som ungdomsrådet lager felles for alle 
skolene, konkurranser og slagord, og plakater, som ungdomsrådet lager. Det skal værer opp til 
elevrådene selv når de ønsker å gjennomføre disse små tiltakene.  
- Helt i slutten på denne halvårsperioden ønsker vi å ha en felles dag på slutten. 
 
Vedtak: 
 
- Vi ønsker å fokusere på dette forslaget som styret har lagt fram. 
- Dette er et grovt forslag, som trenger mer planlegging. 
- Vi ønsker å ta et ekstraordinært møte om denne saken 06.11. 
- All planlegging skal være ferdig før jul, og vi starter opp med dette prosjektet i januar 2019. 
 


